
SPRAWOZDANIE Z PRAC KOMISJI BUDŻETU I ROZWOJU 

ZA MIESIĄC KWIECIEŃ 2022 R. 

 

Komisja odbyła  jedno posiedzenie w dniu 26.04.2022r.  Obecnych 7 radnych.  

 

1. Informacja o realizacji zadań inwestycyjnych.      

Informację przedstawiła Kierownik Wydziału Planowania i Realizacji Inwestycji ze szczególnym 

omówieniem budowy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  w Krzeptowie,  ścieżki rowerowej 

Wrocław–Mokronos Dolny oraz chodnika w Bogdaszowicach. Komisja  jednogłośnie wydała 

pozytywną opinię o przyjęciu inwestora zastępczego przez gminę przy budowie chodnika w 

Bogdaszowicach – wniosek Burmistrza.  Materiał stanowi załącznik do sprawozdania.  

2. Informacja  o wysokości deficytu budżetowego za I kw. br.  

Informację, którą  przedstawiła Pani Skarbnik stanowi załącznik do sprawozdania. 

3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach:                                                                                                           
1) zmianie w budżecie gminy na 2022r. – opinia  jednogłośnie pozytywna,   

2) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia  Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2035 – 

opinia jednogłośnie pozytywna, 

3) udzielenia  pomocy rzeczowej dla jednostki samorządowej o statusie  gminy partnerskiej, 

położonej na terenie Ukrainy, opinia  jednogłośnie pozytywna, 

4) udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu – opinia  pozytywna, 7 radnych za, 

1 wstrzymujący. 

4. Analiza wykonania budżetu za 2021r.  

Omówiono dochody gminy ogółem, dochody bieżące w szczególności dotacje celowe, subwencję 

ogólną, dochody  z podatków PIT i CIT, wpływy z podatków lokalnych. Zestawienia  dochodów ujęto 

w sprawozdaniu w okresie 2019, 2020 i 2021 co daje czytelny, porównawczy obraz dochodów wg 

źródeł pochodzenia. 

5. Ocena realizacji wniosków komisji za I kw. br.  

Komisja w tym okresie podjęła 3 wnioski, na które otrzymała odpowiedzi. Realizacja wniosku  

dotyczącego możliwości publikowania nagrań z komisji RM będzie dalej procedowana przez Radę 

Miejską. 

6. Sprawy różne, wnioski.   

1. Skarbnik Gminy  i Kierownik Wydziału Podatków przedstawili na wniosek komisji symulację  

skutków finansowych podniesienia do stawek maksymalnych podatku od nieruchomości, szczególnie 

dla osób prawnych. W dyskusji  radni podnosili  zalety tj. uzyskanie dodatkowych dochodów do 

gminy jak i też negatywne skutki z uwagi na obecna sytuację społeczno-ekonomiczną. Na  

posiedzeniu  w maju  po uzyskaniu dodatkowych informacji  temat będzie dalej omawiany. 

2. Omówiono pismo Burmistrza w sprawie przyjęcia funkcji  inwestora  zastępczego dla inwestycji -

budowy chodnika w Bogdaszowicach. Komisja wydała opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

                                                                                                       Jarosław Wojciechowski 


